

Date: 23/12/2020

التاريخ: 2020/12/23

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال - المحترم -

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي

Dubai Financial Market

سوق دبي المالي

Dubai – UAE

دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

**Subject: Results of Damac Properties Dubai Co PJSC Board Meeting****الموضوع: نتائج اجتماع مجلس ادارة شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع)**

With reference to the above mentioned subject, please be advised that Damac Properties Dubai Co PJSC ("the Company") board meeting was held on Wednesday 23/12/2020 at 02:00 PM, and resolved to approve the following:

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نحيط سيادتكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة شركة داماك العقارية دبي (ش.م.ع) ("الشركة") قد انعقد في يوم الاربعاء الموافق 2020/12/23 عند الساعة الثانية ظهراً حيث تمت الموافقة على ما يلي:

- 1- To appoint Mr. Ali Malalla Binjab as a board member in place of the resigning member.
- 2- To increase the Company's ownership of the outstanding share capital of Nine Elms SH Co Ltd from 20% indirect ownership to 40% total ownership (direct and indirect).

1. تعيين السيد/ علي مال الله بنجاب كعضو مجلس إدارة بدلاً من العضو المستقيل.
2. زيادة حصة الشركة في رأس مال شركة ناين إلمز ش كو ليمتد من 20% ملكية غير مباشرة الى 40% ملكية إجمالية (مباشرة وغير مباشرة).

Ahmed Fiala  
Board Secretary

أحمد فيالة  
امين سر مجلس الإدارة

